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Tekviciam sa  

na Banke darí  
V dennej tlači i v televízii sme 
mohli vidieť viaceré zábery, na 
ktorých sa záhradkári prezentovali 
svojimi rekordnými výpestkami. 
Častokrát s  obdivom a  údivom 
pozeráme na poľnohospodárske 
plodiny mimoriadnych rozmerov, 
ktoré vyrastú na poliach v južných 

oblastiach Slovenska. Sme radi, že aj my môžeme našim čitateľom 
ukázať niektoré unikátne kusy, ktoré si dopestovali záhradkári 
v našej obci. 
A že sa na Banke tekviciam darí, môže sa pochváliť aj Jaroslav 
Gašpar, ktorého dopestovaná tekvica vážila 44 kg.  
„Napriek tomu, že som tekviciam nevenoval žiadnu zvláštnu 
pozornosť, všetkým sa darilo a narástli pomerne veľké. Možno aj 
preto, že počas leta tak často pršalo,“  hovorí spokojný pestovateľ. 
Akú veľkú sa mu podarilo dopestovať, vidieť na fotografii.  

Stretnutie po rokoch 
 

Dňa 9.10.2010 sa v budove základnej školy uskutočnilo stretnutie po 
55 rokoch. Zúčastnilo sa ho 14 bývalých žiakov s pani učiteľkou 
Hulmanovou. Stretnutie zorganizoval pán František Halás. V pamätnej 
knihe školy si môžeme prečítať jeho vyznanie škole: „Škola naša, 
škola,  dlho si nám bola vzdialená. 55 rokov uplynulo, aby si sa nám 
znovu otvorila. Prišli sme si zaspomínať na tie krásne mladé časy, aj 
keď dnes už máme prešedivené vlasy. Pekne si nám skrásnela, len my 
sme už zostarli, aj tak sme sa všetci po tých rokoch spoznali. Prajeme 
ti, aby si žiakom ešte dlho slúžila a úspechmi sa i s učiteľským zborom 
tešila.“ (na obr. absolventi školy zo školského roku 1954/55) 
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O  tom, že sa 8. 
ročník 

pochodu zdravia 
„Bananská–buď 
fit“ vydaril, svedčí rekordný počet účastníkov. Pochodu 

sa zúčastnilo 145 turistov, čo 
je doposiaľ zo všetkých 
ročníkov najviac. Z toho bolo 
92 detí a 53 dospelých 
     Pochod sa uskutočnil 
v sobotu  9. októbra. Počasie 
turistom prialo. Ráno bolo 
síce počasie chladné, ale ani 
to neodradilo priaznivcov 
turistiky od pochodu. Okolo 
9,00 hod. bolo 
zaprezentovaných na štarte 
pri reštaurácii Papagáj 
takmer 100 účastníkov. Na 
trasy pochodu sa vydali deti, mládež, dospelí 
a nechýbali ani dôchodcovia. Trasy opäť 
viedli cez Bananský náučný chodník. Preto 
cieľom pochodu bolo nielen poznávanie krás 
okolitej prírody obce, ale hlavne upevňovanie 
zdravia a čistenie Náučného chodníka. Každá 
skupina turistov obdržala na štarte vrece na 
odpad. 
   133 turistov sa vydalo na trasu dlhú 10 km. 
15 km trasu absolvovalo 5 turistov a 30 km 

cyklotrasu  zdolalo 7 účastníkov. Najviac 
turistov bolo z Banky a Moravian nad Váhom. Pochodu 
sa však zúčastnili aj milovníci turistiky a prírody z 
Piešťan, Hubiny, Ducového, Ratnoviec, Trnavy a 

Bratislavy.  
  Organizátori, 
členovia turistického 
oddielu, v cieli na 

Ahoji odovzdali každému účastníkovi, ktorý zdolal trasu, 
účastnícky preukaz s logom „Bananská–buď fit“. 
Unavení turisti vychutnávali v cieli chvíle oddychu pri 
ohni. Pochutnávali si na opečených špekáčkach a 
výbornom guľáši.  
 V cieli ich vítal aj starosta obce, ktorý prišiel 
odovzdať ceny a diplomy najmladšiemu a najstaršiemu 

účastníkovi pochodu. 
Najmladším účastníkom bol 3-

ročný Lukáško Chalás z Banky, 
ktorý zdolal spolu s mamou, 
babkou a dedkom trasu dlhú 10 
km. Jaroslav Mihálik, 73-ročný 
turista z Piešťan, člen TJ 
Bezovec, bol najstarším 
účastníkom a tiež prešiel trasu 
10 km.  
 Starosta obce všetkým 
turistom poďakoval za účasť a 
hlavne za to, že pomohli vyčistiť 

Náučný chodník a naše lesy. Veď do cieľa priniesli 5 
plných vriec odpadu. 
 Počasie bolo výborné a turistom sa z Ahoja nechcelo 

odchádzať. 
Posedávali pri ohni, 
spievali a zabávali 
sa. Mladší si 
vyskúšali jazdu na 
terénnych 
kolobežkách. 
    Až neskoro 
popoludní s 
pozdravom Horám 
zdar! sa spokojní 
turisti rozchádzali. 
Prispeli k zlepšeniu 
svojho zdravia, k 
ochrane životného 
prostredia a prežili 

neopakovateľný deň v lone prekrásnej prírody. Dúfame, 
že ďalšieho ročníka „Bananskej-buď fit“ sa zúčastní ešte 
viac turistov. 

Vydarený pochod zdravia „Bananská−buď fit“ 

-tj- 

Občerstvenie prišlo vhod... 

Najmaldší účastník v dedkovej opatere... 

Najstarší účastník... 

O odpadky sa postarali najmä tí mladší... 

Príprava 
 S prípravou sme začali v podstate 
hneď po sezóne (22.júna). V krátkom čase 
sme sa zamerali na zlepšenie základných 
kondičných schopností – vytrvalosť a sila, 
doplnili tréningom rýchlosti a odrazovej 
sily. V súťažných zápasoch sa to ukázalo 
predovšetkým v druhých polčasoch, kedy 
sme dokázali súperov prehrať práve vďaka 
lepšej kondičnej pripravenosti. Na nácvik 
systému neostal dostatok času, ale 
p r i e b e ž n e  s a  z d o k o n a ľ u j e m e 
v štandardných situáciách a v hre 
v neutrálnom a ofenzívnom pásme. 
 

 Zápasy 
1. kolo Banka-Koplotovce   3:0    
2. kolo Banka-Dolný Lopašov 1:0      
3. kolo Žlkovce-Banka          2:1     
4. kolo Banka-Jalšové B         0:1  
5. kolo Kočín-Banka               0:1 
6. kolo Banka-Ratnovce             0:1 
7. kolo Sokolovce-Banka   0:1 
8. kolo Banka-Tepličky      2:1 
9. kolo Pastuchov-Banka    1:1 
10. kolo Banka-Merašice      1:1 
11. kolo Šterusy-Banka         2:0 
 

Hráči 
Mojím cieľom bolo vykryštalizovať mužstvo 
do podoby, kde v základnej zostave sa 
nebudú robiť zmeny od zápasu k zápasu, 
hráči budú mať stabilnú pozíciu 
a samozrejme ostatní vytvoria konkurenciu 
o boj do základnej zostavy. V podstate sa 
to podarilo, defenzíva funguje aj 
s brankárom výborne. Záloha má 
nedostatky, ale je to otázka času, práve od 
zálohy sa odvíja hra a potrebujeme čas na 
jej lepšie zorganizovanie. V ofenzíve 
hľadáme dvojicu do základnej zostavy 
a jedného resp. dvoch žolíkov, ktorí by 
mohli rozhodovať zápasy v druhom 
polčase, tu sme však zlyhali, keďže máme 
jednu z najhorších štatistík vstrelených 
gólov v súťaži. 

Rozhodcovia 
Viem, že je ich málo a chvíľami mi pripadá, 
že si nevážia, čo robia a vôbec 
nerozumiem tomu, že v najnižšej súťaži je 
v ich záujme škodiť mužstvám. K zápasu 
v Pastuchove som sa vyjadril a nedá mi 
vyjadriť sa aj k tomu v Šterusoch, kde 
v prvých desiatich minútach dve 
nesprávne rozhodnutia rozhodcov 
poškodili naše mužstvo, zápas mohol byť 
1:0 v náš prospech, ale vďaka ich chybám 
bol 0:1. 
 

Akože ,,fanúšikovia“ 
Tých málo, ktorí chodia na naše zápasy, 
mi ukázalo, čo som nikde nevidel. 
U súperov svojich povzbudzujú za 
akéhokoľvek stavu. U nás kritizujú od prvej 
minúty. Klobúk dole... 
 

Plusy:  silná partia so širokým kádrom, 
z ktorého sa dá vyberať, defenzíva, druhé 
polčasy, účasť na tréningoch a zavedenie 
systému do štandardných situácií. 
Mínusy:ofenzíva, dobré výkony striedali 
zlé neovplyvnené kvalitou súpera, 
rozhodcovia, fanúšik a niektorí hráči 
s nedostatočným záujmom. 
 

Výsledná tabuľka - III.trieda sk. B 
dospelí po 11. kole: 

 

Záverečné zhodnotenie jesennej časti sezóny  
2010/2011 OTJ BANKA „A“ mužstvo 

Dávidek Marek, tréner A mužstva 
Redakčná úprava: MR 

šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*špor

Po niekoľkonásobných jednaniach starostu obce Ing. Janečka 
s predstavenstvom Jednoty SD Trnava sa mu podarilo presadiť, aby 
v našej obci bola zrekonštruovaná a rozšírená predajňa Jednoty. 
Navrhol tiež rozšíriť parkovaciu plochu pred obchodom. S 
rekonštrukciou sa začalo koncom septembra. A keďže práce pokračujú 
v dobrom tempe, občania budú nakupovať vo vynovenej predajni už 
o niekoľko dní. Otvorenie predajne sa uskutoční v piatok 5.11.2010 o 
14.00 hod. za prítomnosti členov predstvenstva Jednota SD Trnava. 
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Z budovania v obci 



 

 

• Druhý novembrový týždeň sa začne s rekonštrukciou miestnej 
komunikácie Karpatská ul.  

• V dňoch 17. – 21. novembra 2010 bude uzatvorená Materská 
škôlka z dôvodu výmeny okien a vchodových dverí na budove. 

 

Obecný úrad informuje 
18. Obec Banka v 1. polovici 19. 
stor. - 1. časť (politické udalosti)  
  

    V priebehu 1. polovice 19. stor. 
v Uhorsku rástla nespokojnosť poddanského 
obyvateľstva vo vzťahu k zemepánom. Bola 
to predzvesť konca feudalizmu a s ním 
spojeného poddanstva. Zároveň silneli snahy 
o národnú slobodu. Kým Slováci pociťovali 
národný útlak od Maďarov, Maďari zas 
chceli väčšiu samostatnosť Uhorska na 
úkor Habsburskej monarchie.  
    Slovenskí národovci si uvedomili, 
že ak Slováci sa majú stať svojbytným 
národom, tak musia mať svoj spisovný 
jazyk. V roku 1843 sa Ľ. Štúr, J. M.Hurban 
a  M.Hodža dohodli na základných 
pravidlách slovenského spisovného jazyka. 
Ten sa ujal a po menších úpravách sa 
používa dodnes. 
    Nadišli revolučné roky 1848 – 49. 
Revolúcie sa uskutočnili vo viacerých 
európskych krajinách, neobišli ani 
Habsburskú monarchiu. V marci 1848 
vypuklo ľudové povstanie vo Viedni. Túto 
situáciu využil uhorský snem, ktorý v tom 
čase zasadal v Bratislave a prijal viaceré 
dôležité zákony, medzi nimi aj zákon 
o  zrušení poddanstva v  Uhorsku. 
Zemepáni na svojich panstvách prišli 
o urbársku pôdu, ktorá sa stala vlastníctvom 
roľníkov. Zemepánom však okrem 
zemepanskej pôdy zostala vo vlastníctve aj 
neurbárna, napríklad kopaničná pôda. Na 
Banke roľníci okrem urbárnej  obrábali aj 
veľa kopaničnej pôdy. Za kopaničnú pôdu 

museli zemepánom naďalej platiť poplatky 
a plniť si ostatné zmluvné povinnosti. 
    Aj na Slovensku sa príchod jari 1848 
spájal s novými nádejami, jednak na lepší 
život po zrušení poddanstva a tiež na 
možnosť získania svojbytnosti slovenského 
národa. Po krajine sa konali slávnosti 
slobody, fakľové sprievody, slávnostné 

bohoslužby, sadili sa stromy slobody, viali 
zástavy slobody. V tom čase sa začali 
používať slovenské národné farby, najprv 
červeno-biele, neskôr pribudla i modrá, tiež 
vznikla hymnická pieseň „Kto za pravdu 
horí“. Určite sa tešili aj obyvatelia Banky, 
ktorí sa z poddaných stali slobodnými 
občanmi Uhorska. Koniec feudalizmu 
znamenal rovnosť ľudí pred zákonom, boli 
zrušené panské súdy, rozšírilo sa volebné 
právo a boli vyhlásené občianske slobody – 
tlače, zhromažďovania a spolčovania. 
    Zároveň sa slovenskí národovci začali 
usilovať o získanie národnej svojbytnosti 
Slovákov v rámci Uhorska. V máji 1848 boli 
v Liptovskom Mikuláši vyhlásené „Žiadosti 
slovenského národa“, ktoré však uhorsko-
maďarská vláda tvrdo odmietla. Na Štúra, 
Hurbana a Hodžu bol dokonca vydaný 
zatykač, a preto museli utiecť do Čiech. 
Maďari považovali obyvateľov Uhorska za 

jeden národ a maďarčinu za jediný štátny 
jazyk v Uhorsku. 
    V marci 1848 bola tiež vyhlásená prvá 
uhorská vláda. Maďari na čele s Ľudovítom 
Košutom začali uskutočňovať nezávislú 
finančnú a vojenskú politiku, čo viedenskej 
vláde nebolo po vôli. Došlo k vyostreniu 
vzájomných vzťahov, ktoré viedli k začiatku 

vojny v septembri 1848. Boje medzi 
cisárskymi a maďarskými vojskami 
trvali až do augusta 1849, skončili sa 
kapituláciou maďarskej armády pri 
Világoši. Novému cisárovi Františkovi 
Jozefovi I. pomohlo k víťazstvu ruské 

vojsko. Tým sa skončil boj Maďarov za 
samostatnosť Uhorska. 
    Do bojov sa na strane Viedne proti 
maďarskej  garde zapojili aj slovenskí 
dobrovoľníci, ktorí dúfali, že viedenská 
vláda schváli slovenské požiadavky. To sa 
však ani po ukončení bojov nestalo 
a  Slováci zostali naďalej nesvojbytným 
národom v rámci Uhorska. 
    Obyvatelia Banky a okolitých obcí sa 
nezapojili do bojov proti Maďarom. Zrejme 
ani nemohli pre prítomnosť maďarských 
gárd v tomto regióne. V júni 1849 
prechádzali oblasťou Piešťan a Banky ruské 
vojská pod vedením kniežaťa Paskieviča, 
pred ktorým maďarskí vojaci (honvédi) 
ustupovali. 
    Zemepánkou Banky bola v  tom čase 
grófka Alžbeta Erdődyová, ktorá bývala 
v Hlohovci. Aj keď prišla o urbársku pôdu, 
naďalej v  obci vlastnila veľkostatok 
s kaštieľom. 

HISTÓRIA BANKY  

Ing. Alexander Murín 

Ľudská hlúposť nepozná hranice 
 

K 800. výročiu obce bola za Kostolom sv. Martina zasadená lipa. 
Najskôr neznámemu páchateľovi vadila, tak o 2 týždne  ju 
polámal. Ľudia dobrej vôle na znak úcty k našim predkom a k  
histórii obce opäť lipu, ktorú daroval Oldrich Prochádzka,  
zasadili. Neubehol ani rok a lipu neznámy páchateľ odpílil. Takže 
to nebola  náhoda, ale úmyselný  čin. Skutočná ľudská hlúposť, 
zničil strom, ktorý za nič nemôže. Lipa mala byť dôkazom pre 
ďalšie generácie, ako si občania obce vážia históriu svojich 
predkov. Lipa bola symbolom Slovanov a Slovákov.  Polícia po 
odhalení páchateľa zverejní jeho meno v Hlásniku i v iných 
médiách. Taktiež sa bude za svoj prečin zodpovedať. Dúfame, že 
už teraz nemôže spokojne spávať a že ho hryzie vlastné svedomie. 
Ak nejaké má! 
 

Smetisko uprostred ulice 
 

Bezohľadný občan začal robiť smetisko na Tehelnej ulici hneď pri 
prečerpávacej stanici. Asi 2m od cesty  vyviezol  kopu hnilých 
jabĺk. Aj takto nezodpovedný občan znečisťuje obec, ktorú sme si 
na jar upratali. Hlavne, že má  poriadok vo svojej záhrade a na 
svojom dvore. Opäť vidíme, že niektorí jednotlivci ešte 
environmentálne nedozreli. Daný odpad patrí predsa do smetiaka 
alebo na kompostovisko vo vlastnej záhrade. 

                                                                         Redakcia 
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   Do série vyznamenaných občanov našej obce pri 
príležitosti osláv 800. výročia prvej písomnej zmienky patrí 
bezpochyby aj občanom Banky dobre známy 

   DOMINIK JÁNOŠKA  (68) 
Tvoje meno sa často spomína v súvislosti s rozvojom 
futbalu, hlavne v šesťdesiatych a v ďalších rokoch min. 
storočia. Aký podiel Ti patrí pri rozvoji tohto športu na 
Banke? 

    Od roku 1966 do 1970 som bol tajomníkom Telovýchovnej jednoty a v rokoch 1976 
– 87 predsedom. V tých rokoch to bolo pestré, pretože okrem futbalu TJ združovala 
aj oddiel turistický, strelecký, jazzgymnastiky pre dievčatá a ženy, stolný tenis 
a atletický. Všetky oddiely pracovali na veľmi dobrej úrovni. 
Figuruješ aj pri rozvoji lyžiarskeho športu v obci. Čo k tomu môžeš povedať? 

   V roku 1979 sme získali prvý 200 m vlek z obce 
Dobrá Voda, kde nebol využitý. V roku 1982 boli 
postavené ďalšie dva vleky. To už si vyžadovalo 
elektrifikáciu a vybudovanie prístupovej cesty na 
Ahoj. Bolo to finančne veľmi náročné. Pri 
tohtoročných oslavách 30. výročia lyžovania na 
Banke mi  starosta obce pán Ing.  J. Janeček 
odovzdal Ďakovný list. 
Občania obce Ťa tiež vnímajú ako kostolníka 
v tunajšom Kostole sv. Martina. Ako si sa 
k tomuto postu dostal? 
   Prvého júla 2004 bola filiálka Banka od 
Moravianskej farnosti odčlenená a pričlenená 

k farnosti Cyrilometodejskej v Piešťanoch. Na hody 2005 vtedajší kostolník pán 
Chalás s manželkou odovzdali kľúče od kostola pánu dekanovi Bohunickému a ten 
ma poveril spravovaním terajšieho kostola. Funkciu som prijal bez nároku na 
odmenu. 
Potom prišli opravné práce na kostole. Bola to určite náročná práca. 
   Veru bola. Zabezpečovať postup prác na celom objekte si vyžadovalo veľa odvahy 
a pracovného nasadenia. Cením si nezištnú pomoc mnohých občanov, či už 
finančnú, vo forme zbierky, alebo pracovnú. Všetkým patrí poďakovanie. Vďaka patrí 
aj obecnému úradu a  pánu starostovi Jaroslavovi Janečkovi za nemalú a nezištnú 
finančnú podporu. 
Čo odkážeš občanom našej obce? 
   Také jednoduché a prosté: „Buďme hrdí, že sme Bananci. Vážme si jeden druhého, 
nerobme si navzájom zle.“ 

J. Benka 
Pokračovanie v budúcom čísle. 

Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných  Galéria  vyznamenaných      
pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka pri  príležitosti  800. výročia  obce  Banka     

• Denník Sme pripravuje pre 
školy zaujímavé projekty. 
Naša škola je zapojená do 
projektu pre žiakov 5. – 9. ročníka Mediálna výchova. 
Žiaci sa naučia, ako narábať s výdobytkami vedy 
a techniky tak, aby boli dobrými pomocníkmi a nie zlými 
pánmi. Projekt  bude realizovaný v mesiacoch október až 
december. 

• Dňa 
12.10.2010 sa 
uskutočnil futba- 
lový turnaj 
starších žiakov. 
Naši chlapci mali 
silných súperov 
zo škôl Brezová 
a  Mojmírova 

v Piešťanoch. Napriek tomu, že 
nevyhrali ani nad jedným, zaslúžia si 
pochvalu za športové správanie 
a nezlomného ducha.  
•  Tradícia zberu papiera pokračuje 
aj tento rok. Doteraz sme odovzdali 2 
kontajnery s 13 080 kg papiera. Zber 
papiera potrvá do konca mesiaca 
októbra. Ďakujeme všetkým rodičom 
a priateľom školy za pomoc. (Na obr. 

Takto sa usilovali naši 
piataci.) 
•   Dňa 20.10.2010 sa žiaci 2., 

3. a  4. ročníka  
zúčastnili 
exkurzie 
v rodisku M. R. 
Štefánika – 
v  Košariskách. 
Navštívili jeho 
rodný dom, kde 
videli zaujímavé 
exponáty, 
prezentácie 
fotografií s pútavým výkladom. Pamiatku nášho národovca 
si uctili návštevou mohyly na Bradle. 
• Vedenie ZŠ s MŠ v Banke ďakuje pánovi Štefankovi  

za pomoc vo forme novej dosky pri oprave 
zmetáka na zametanie ihriska. Vedenie ZŠ 
s MŠ v Banke ďakuje pánovi Ing. 
Semanovi za poskytnutie futbalových 
dresov a  pomoc pri organizovaní 
futbalového turnaja. 
•    Jesenné prázdniny sa začínajú 
29.10.2010 (piatok) a potrvajú do 2.11.2010 
(utorok). Vyučovanie sa začína v stredu 
3.11.2010. 

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 

HLASOVACÍ LISTOK 
pre voľby starostu obce Banka 

Kandidáti: 
 

1. Jaroslav Janeček, Ing., 52 r., starosta, SMER–SD 
2. Jana Klucová, 30 r., maklér, nezávislý kandidát 
3. Margita Lacková, RNDr., 53 r., učiteľka, SDKÚ–DS a 

KDH 
4. Jozef Moravčík, Ing., 31 r., strojný inžinier, SDĽ 
 

Každý občan môže zakrúžkovať iba jedného kandidáta.  
Ak zakrúžkuje viac, hlasovací lístok je neplatný. 
 

* * * 

Voľby sa budú konať  
v sobotu 27.11.2010  

v čase od 7.00 do 20.00 hod. 

HLASOVACÍ LISTOK 
pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva obce Banka 

 

Kandidáti: 
 

1. Alena Belicová, 55 r., masérka, SMER 
2. Juraj Bielik, 45 r., technik, nezávislý kandidát 
3. Ján Ďurček, 68 r., dôchodca, ĽS – HZDS 
4. Eduard Gašpar, 36 r., laborant, SDKÚ – DS, KDH 
5. Miriam Gregorová, Mgr., 32 r., učiteľka, SDKÚ – DS, 

KDH 
6. Anton Haring, Ing., 52 r., technik, SMER 
7. Róbert Chalás, 76 r., dôchodca, ĽS – HZDS 
8. Ján Janok, Ing., 58 r., dopravný pilot, SMER 
9. Martin Jánoška, 38 r., elektrikár, SMER 

10. Marián Kališ, MUDr., 53 r., riaditeľ spoločnosti, SDKÚ – 
DS, KDH 

11. Vlastimil Klesňák, 38 r., súkromný podnikateľ, Most – Híd 
12. Miloš Kluc, 37 r., podnikateľ, SDKÚ – DS, KDH 
13. Šefan Kuropka, 58 r., obchodník, nezávislý kandidát 
14. Margita Lacková, RNDr., 53 r., učiteľka, SDKÚ – DS, 

KDH 
15. Dušan Marek, 48 r., technik, nezávislý kandidát 
16. Martina Molnárová, 33 r., ekonóm, SDKÚ – DS, KDH 
17. Jozef Moravčík, Ing., 31 r., strojný inžinier, SDĽ 
18. Jozef Moravčík, 65 r., elektrotechnik, SDĽ 
19. Rudolf Paulovič, 79 r., dôchodca, ĽS – HZDS 
20. Emil Poturnay, 48 r., živnostník, SDKÚ – DS, KDH 
21. Jana Poturnajová, 29 r., robotníčka, ĽS – HZDS 
22. Dáša Reháková, Ing., 35 r., ekonóm, SMER 
23. Michal Rusnák, Ing., 60 r., elektrotechnik, SMER 
24. Oľga Solmošiová, Ing., 53 r., ekonóm, SDKÚ – DS, KDH 
25. Ervín Šebo, Ing., 59 r., učiteľ, ĽS – HZDS 
26. Róbert Uhrín, 45 r., živnostník, SMER 
27. Jaroslav Vido, 46 r., technik, SMER 
 

Každý občan môže zakrúžkovať 9 a menej kandidátov.  
Ak zakrúžkuje viac, hlasovací lístok je neplatný. 


